
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2008-06-17, § 2 

 

 Tid: 17 juni 2008 kl 16.30 – 17.30 

   

 Plats: Bråvallasalen, Stadshuset 

   

 Justerat: 1 juli 2008 

  

 

 

Mikael Söderlund Jan Valeskog 

  

 

Närvarande:  

 
Ledamöter 

 Mikael Söderlund (m), ordförande  

Jan Valeskog (s) vice ordförande  

 

Tord Bergstedt (m)  

Anna Johansson (m)  

Annika Davidsson (m)  

Inge-Britt Lundin (fp)  

Anders Broberg (kd) §§ 1-2 

Annika Ödebrink (s)  

Jimmy Lindgren (s)  

Letti Freivalds (s)  

Mats Lindqvist (mp)  

Torhild Lamo (v)  

 
Ersättare 

 Bo Arkelsten (m) tjänstgörande §§ 3-29 

Christoffer Kuckowski (m)   

Anna Manhag (m)  

Inga-Lill Larsson (m)  

Åsa Nilsson Söderström (fp)  

Lars Randerz (s) 

Milly Namiro Darlson (s)  

Margareta Stavling (s)  

 
Tjänstemän 

 Trafikdirektör Magdalena Bosson och nämndsekreteraren Åse Geschwind. 

Vidare tjänstemännen vid kontoret Louise Bill, Birgitta Björk, Ted Ell, Lars Jolerus, 

Erica Lawesson, Ulla Ritzén, Birgitta Sellin, Kristofer Tengliden och Marita 

Söderqvist samt borgarrådssekreteraren Henrik Nerlund och biträdande 

borgarrådssekreteraren Magnus Thulin från roteln. 

 



  

Vidare de förtroendevalda revisorerna Bengt Leijon och Håkan Apelkrona samt 

tjänstemännen från revisionskontoret, enhetschef Jan-Erik Ek och revisor Staffan 

Brunborg §§ 1-2. 

 
 § 2 

Frågor för beredning och information från kontoret 

 

Stadens revisorer 

Stadens förtroendevalda revisorer Bengt Leijon och Håkan Apelkrona gick igenom 

revisionskontorets årsrapport 2007 för trafik- och renhållningsnämnden. De tog även 

upp vad som särskilt kommer att granskas år 2008. Jan-Erik Ek och Staffan Brunborg 

från revisionskontoret deltog också. 

 

Beslut 

Trafik- och renhållningsnämnden tackade för informationen. 

 

 

Skrivelser för beredning 

Anmälan gjordes av inkomna skrivelser till trafik- och renhållningsnämnden enligt 

följande: 

 

1. Om strategi för att möta transportutvecklingen till år 2030, från 

ordföranden Mikael Söderlund m fl (m), Inge-Britt Lundin (fp) och Anders 

Broberg (kd). 

2. Skrivelse om underlagsmaterial till trafiknämnden avseende utbyggnad av 

”Tvärbana city”, från vice ordföranden Jan Valeskog (s). 

 

3. Skrivelse angående trafikkontorets bristande kontoroll av dagvattenrening, från 

Ledamoten Mats Lindqvist (mp) och ersättaren Hampus Rubaszkin (mp). 

 

4. Säker huvudgata Västerled? Från ledamoten Torhild Lamo (v) och ledamoten 

Mats Lindqvist (mp). 

 

Beslut 

Trafik- och renhållningsnämnden beslöt att överlämna skrivelserna till trafikkontoret 

för beredning. 

 

 

Svar på frågor ställda på sammanträdet den 20 maj 

Tjänstemännen från trafikkontoret Ted Ell, Erica Lawesson, Kristofer Tengliden 

och Louise Bill svarade på nedanstående frågor ställda av ledamoten Mats 

Lindqvist (mp) och ledamoten Torhild Lamo (v) på sammanträdet den 20 maj. 

 

- Vad avser Trafikkontoret att göra med genomfartstrafiken genom Bromma? 

- När kommer svaret på skrivelse från Farsta stadsdelsnämnd? 

- Ska en ny väg byggas på Långholmen? 

- Vad görs för att ”Felanmälan inom Stockholms stad” ska fungera bättre? 

- Hur kan skräpdumpningarna på och runt Högdalstopparna förhindras? 

- Vad kan göras åt bilarna uppe på Hökarängstorget? 

- Ny cykelväg är nu klar vid Tegelbacken men det saknas övergångsställen och det 

är svårt att ta sig fram mellan busshållsplatserna. På vilket sätt och när ska detta 

lösas? 



  

- Tidigare fanns markeringar för cykel- respektive gångtrafikanter på den 

gemensamma gång- och cykelvägen på sträckan bron Kungsholmen – 

Riddarholmen – Södermalm. Nu är dessa dels bortslitna och dels har de försvunnit 

med ny bro. Det resulterar i kaos för såväl cyklister som fotgängare. Kan detta 

åtgärdas inför sommaren då antalet cyklister sannolikt ökar? 

 

Beslut 

Trafik- och renhållningsnämnden tackade för informationen. 

 

 

Fråga om invigningen av Kungsholmstorg 

Ersättaren Bo Arkelsten (m) frågade varför invigningen av Kungsholmstorg inte 

skedde i maj som planerat? 

 

Tjänstemannen från trafikkontoret Ted Ell svarade att det beror på försenade 

markarbeten. 

 

Beslut 

Trafik- och renhållningsnämnden tackade för informationen. 

 

 

Fråga om enkelriktning på Hökarvägen 

Ersättaren Bo Arkelsten (m) frågade varför enkelriktningen på Hökarvägen inte 

tas bort trots att en enig nämnd i stadsdelen och de boende vill det? 

 

Fråga om genomfartstrafik på Sandfjärdsgatan i Årsta 

Ledamoten Torhild Lamo (v) anmälde fråga om de problem som uppstår då 

Sandfjärdsgatan i Årsta används för genomfartstrafik trots att det inte är tillåtet. 

Planerar kontoret några åtgärder? 

 

Fråga om Snösätravägen i Rågsved 

Ledamoten Torhild Lamo (v) anmälde fråga angående trafiksäkerheten längs 

Snösätravägen i Rågsved. Det finns önskemål från boende i stadsdelen om en 

gång- och cykelbana längs vägen. Planerar kontoret några åtgärder för att säkra 

gång och cykeltrafikanternas säkerhet på vägen? 

 

Beslut 

Trafik- och renhållningsnämnden uppdrog åt kontoret att besvara frågorna på ett 

kommande sammanträde. 

 

 

 

Information om arbetet med Nord Syd Axeln 

Tjänstemannen från trafikkontoret Lars Jolérus gav en kort information om 

arbetet med Nord Syd Axeln. 

 

Beslut 

Trafik- och renhållningsnämnden tackade för informationen. 

 

 

Branden i Södra Länken 

Förvaltningschefen Magdalena Bosson rapporterade om måndagens brand i Södra 

Länken. 



  

 

Beslut 

Trafik- och renhållningsnämnden tackade för informationen. 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Åse Geschwind 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


